
Estimats i estimades col·legues: 

Primer que res felicitar el company Ignacio per la iniciativa de posar-se en 
contacte amb tots nosaltres per a posar de manifest un problema tant sagnant 
com el que ens ocupa, descriure’l tan encertadament i proposar mesures tan 
justes com equilibrades.  

L’actual assumpció del TFG és una mostra més del compromís del professorat 
amb l’UJI per damunt del sou i la dedicació i de la forma de governar de l’actual 
equip que posa en marxa projectes abusant amb consciència d’eixe 
compromís. Subscric per tant, les reflexions i les iniciatives que Ignacio ens 
proposa. 

Dit açò, resulta difícil de comprendre com a la darrera Mesa Negociadora el seu 
sindicat (el CSIF) li ha donat com a favorables els seus dos vots, per quart any 
consecutiu, a la distribució de la càrrega docent, inclosa la dels TFGs, 
presentada per l’equip de govern. On també va votar a favor l’UGT, es va 
abstindre l’STPV i, com és habitual en solitari, en contra  CCOO. 

Salutacions cordials, 

Artur Aparici Castillo 

 


